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Referat af bestyrelsesmøde d. 20/03-2018 
 

Fremmødte: Josefine, Kris, Lennart  
Manglende: Trine, David 

 
 

1) Opfølgning på opgaver/projekter: 
 
 
Der mangler lys forskellige steder på Hasletoppen. Der mangler 2 pærer ved cykelskuret og 
2 ved porten skal skiftes. David sørger for at få skiftet disse pærer. Elektriker kontaktet ift. 
censorlampe. – Pærerne er skiftet 
 
Opdateringen af beboerlisten har ikke vi ikke fået mange svar fra, vi fortsætter med at 
opfordre ejere til at opdatere når der kommer nye lejere i deres lejlighed, så vi kan komme i 
kontakt med folk der bor her. Dette er også en punkt i vedtægterne. – Mangler stadigvæk 
en del. Der skal strammes op på proceduren med information vedrørende udlejning, 
skift af lejer/ejer etc. 
 
Depotrum: vi har kun fået svar fra 1 lejer ift. depotrum. Vi sender flere noter rundt om at 
tilkendegiver hvorvidt de har et depotrum.  
Opdatere priser på depotrum.  – Vi ser på muligheder for at save de resterende låse op. 
  
Vaskemaskiner: Bestyrelsen har modtaget 4 indsigelser til at anskaffe en 2. vaskemaskine. 
Vi vil forsøge at få tilbud hjem  hvori der også indgår installation (herunder tilkobling til 
møntboksen). – Der er blevet accepteret et tilbud, og den vil snarest blive 
monteret/installeret. 
 
Vi skal lave påbegyndende arbejde til at have udarbejdet ny drifts og vedligeholdelse plan 
da den nuværende går til og med 2019.  Vi undersøger i den forbindelse om den 
igangværende sag med ingeniørfirmaet, kan munde ud i en DV. – Afventer svar / 
Indhenter tilbud. 
 
Der er set rotter på matriklen, kommunen vil blive underrettet. – Der har været kontakt til 
kommunen, som opsatte rottegift, men der er ikke blevet set yderligere rotter. 
 
Der er blevet efterspurgt en ”kurv/boks” til batterier, denne skal der ansøges om. Vi vil 
undersøge mulighederne for at få det sådan en boks. – Affaldvarme Århus er kontaktet, 
og vi venter på at kurven ankommer via post/forsendelse. 

 
2) Nye projekter 
 
Varmeopgørelse for 2017 er på vej. En mail vil blive sendt ud i løbet af de 
kommende måneder. 
 
Næste bestyrelsesmøde: 18/6, kl. 17.00, hos Josefine 36S 


